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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 21.12.2022, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin Dispoziţia 
nr. 1054 din 21.12. 2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 2, alin. 
3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali din 19 convocați. Absentează dl. cons. 
local Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua, bine ați venit la ședința 
ordinară a Consiliului Local, convocată astăzi, 21.12.2022, ultima din acest an. Supun spre 
aprobare ordinea de zi, plus un proiect suplimentar privind decontarea  navetei profesorilor.  
     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa consiliului 
local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi întrunesc condiţiile 
prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, adică sunt însoţite 
de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, 
precum şi celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. 
 Se supune la vot ordinea de zi în totalitate respectiv: 
              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.11.2022  şi 13.12.2022; 
              2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului Municipiului Fălticeni la 
data de 30.11.2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              3.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru 
închirierea unui imobil, proprietate privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiul 
Fălticeni, str. Ana Ipătescu, nr. 285 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              5. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 
preuniversitar din municipiul Fălticeni pentru anul şcolar 2023 - 2024 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
               6. Proiect de hotărâre privind modificarea taxelor privind folosirea locurilor publice şi 
prelungirea termenului de închiriere a terenurilor şi spaţiilor situate în Bazarul şi Piaţa 
Agroalimentară Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              7. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale aplicabile în anul 
fiscal 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              8. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   9. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de închiriere a terenurilor 
proprietate publică a municipiului Fălticeni pe care sunt amplasate construcţii metalice 
provizorii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             10. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al 
municipiului Fălticeni în Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
              11. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către 
titularii contractelor de închiriere- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             12. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea 
suprafeţei de 118 m.p. teren, înscris în C.F. 41027 – UAT Fălticeni, proprietatea privată a 



municipiului Fălticeni, situat în municipiului Fălticeni, str. Ana Ipătescu, nr. 22 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             13. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de folosinţă gratuită a spaţiului 
situat pe str. Republicii nr. 1, proprietatea publică a Municipiului Fălticeni, către Asociaţia 
Nevăzătorilor din România - Filiala Judeţeană Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor revizuit, 
conform rezultatelor analizei cost – beneficiu revizuită în baza HG 379/2020, pentru Proiectul 
regional „Dezvoltarea infrastructurii de apă și apă uzată din județul Suceava, în perioada 
2014 – 2020” și mandatarea reprezentantului UAT Municipiul Fălticeni să susțină și să voteze 
în Adunarea Generală a Asociației Județene pentru Apă și Canalizare Suceava (AJAC 
Suceava) aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor revizuit, precum și aprobarea 
modificării Contractului de delegare a gestiunii prin încheierea Actului aditional nr. 6 la 
Contract - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             16. Proiect de hotărâre privind aprobarea RAPORTULUI pentru ajustarea prețurilor din 
cadrul Devizului General al proiectului „Dezvoltarea infrastructurii de apă și apă uzată din 
județul Suceava, în perioada 2014 – 2020”, în conformitate cu HG 379/2020, precum și a 
indicatorilor tehnico – economici revizuiți - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             17. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii actualizate a investițiilor conform HG 
379/2020 aferente UAT Municipiul Fălticeni și a participării Consiliului Local al municipiului 
Fălticeni la cofinanțarea Proiectului regional „ Dezvoltarea infrastructurii de apă și apă uzată 
din județul Suceava, în perioada 2014 – 2020” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
             18. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a două imobile-construcții și darea acestora în 
administrarea Direcției de utilități publice, instituție publică de interes local cu personalitate 
juridică, în subordinea Consiliului Local al municipiului Falticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
            19. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru 
și carte funciară și actualizarea datelor tehnice cadastrale conform H.C.L. nr. 117/18.12.2008 
și H.C.L. nr. 56/24.06.2010 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             20. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada 
ianuarie – martie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           21.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  decontării navetei pesonalului didactic și 
didactic auxiliar pentru luna NOIEMBRIE 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 18 voturi „pentru”. 
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv procesele-verbale ale ședințelor 
din data de 28.11.2022  și 13.12.2022. 
    Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-verbale 
ale ședințelor din data de 28.11.2022  și 13.12.2022, acestea fiind aprobate cu unanimitate de 
voturi, respectiv cu 18  voturi „pentru”.  
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind       
aprobarea execuției bugetului Municipiului Fălticeni la data de 30.11.2022 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Așa cum  știți,  pentru a nu apărea alte 
probleme  la bugetul local avem obligația să aprobăm periodic execuția bugetului. La 31  noiembrie 
am încasat aproape 42 miliarde, mai mult decât am cheltuit. Așa cum vedeți și în referatul Direcției 
economice, este cea mai mare creștere și cea mai sănătoasă, cu 2,4 milioane mai mult.  Asta 
înseamnă că la nivelul Municipiului Fălticeni, din mediul privat  și de stat, toți, au avut venituri cu 2,4 
milioane mai mult. La fel, o creștere destul de sănătoasă a fost din sumele defalcate de tva, cu 2,1 



milioane de lei. Aici înseamnă că firmele de pe raza Municipiului Fălticeni au avut încasări mai mari 
decât cele estimate.  Celelalte taxe și impozite locale sunt relativ sume micuțe.  Cele două creșteri 
mai mari, ne permit să avem un excedent de 4,2 milioane lei, ceea ce e un lucru foarte bun. Practic, 
intrăm cu cel puțin suma asta, în bugetul anului viitor. 
            Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  
   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
            Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 18  
voturi „pentru”.  
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Am primit o veste bună. Chiar ieri am 

primit suma de 600 mii lei. Bani pe care îi merităm, pentru care ne-am luptat și care ne permit să 

mai completăm, pe ici, pe acolo anumite lucruri pe care doream să le facem și pentru care nu 

aveam disponibilitate financiară. La funcționare alocăm 168.500 lei. Aveți sumele  pentru cheltuieli 

în fața dumneavoastră. Pe scurt, sunt 6 miliarde din bugetul local,  la categoria cheltuieli. 

   Dna consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 18 
voturi „pentru” 
              Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea unui imobil, proprietate 
privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Ana Ipătescu, nr. 285 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   E vorba de Casa Mortuară, așa cum o 
știți cu toții. A fost mult timp în folosință gratuită la CAR pensionari.  Au renunțat și dacă tot o avem, 
să o folosim conform destinației. Nu putem să o administrăm noi pentru că nu avem cadru legal. 
Așa că, o scoatem la licitație,  atât clădirea, cât și terenul din față, pentru suma de pornire de 5 mii 
lei pe lună.  O sumă stabilită în raport de evaluare. Cel ce va câștiga licitația va avea de făcut și 
anumite modificări, reparații, racord la utilități, plată utilități. Este încă o sursă de venit, pe care o 
avem și în același timp oferim și un mediu civilizat pentru cei ce au nevoie de servicii funerare.  
Termenul de închiriere este de 5 ani, cu posibilitatea de prelungire. Trebuie făcute propuneri pentru 
membru titular și supleant. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Propun ca titular pe domnul Sandu Sergiu, 
iar ca  supleant pe domnul Haidău Răzvan. 
 Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mai sunt și alte propuneri? 
   Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  



 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții?  
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav- Anton: Cei de la CAR pensionari de ce au 
renunțat? Era pentru oameni necăjiți, cu costuri gratuite era bine. Așa cu bani mulți… trecând la 5 
mii de lei pe lună.    
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Au renunțat pur și simplu. Nu au investit 
nimic în ea, doar au folosit-o, de asta și arată așa. Nici nu prea au mai fost depuse persoane, pentru 
că și ei trebuiau să se autorizeze. 
 Dnul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton: Primăria nu are voie să aibă un 
serviciu de genul acesta, nu? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Nu are voie, trebuie să ne autorizăm un 
serviciu.  Am fi avut voie, dacă am fi avut în administrare sau proprietate vreun cimitir. Primăria 
Fălticeni e una dintre puținele care nu are.  Mi-ați dat o idee. Putem insera în caietul de sarcini, 
două, trei situații pentru care putem face lucrul acesta. 
 Dnul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton: Exact, la asta mă refeream. Acum 
dacă e costul de 5 mii lei, o să coste ceva, față de ce costuri aveau cei dinainte. Pentru cazurile 
sociale. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom insera în caietul de sarcini 
propunerea dumneavoastră, astfel încât cel care va câștiga licitația va avea obligația să asigure 
servicii funerare pentru cazuri speciale, sociale, cu venituri reduse, la propunerea asistenței sociale. 
Foarte bună ideea.  
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul Fălticeni 
pentru anul şcolar 2023 - 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Noutatea pe care o aducem este cea pe 
care am văzut-o cu toții ieri.  Începem să facem pașii destul de birocratici pentru funcționarea 
Creșei.  Va avea buget propriu, personalitate juridică, va fi de sine stătătoare. Este Centru  bugetar 
independent. Vor fi la vreo 40 de salariați. Angajările le face Inspectoratul Școlar Județean, prin 
concurs.  
       Dna consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  
   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.   
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
15 voturi „pentru”. Dl. cons. local, prof. Matei Gabriel, dna cons. local, prof. Corbu Luminița – 
Claudia și dl. cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu nu și -au exercitat dreptul de vot.      
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:   La proiectul numărul 4 de pe 
ordinea de zi. Din totalitatea de 17 voturi exprimate, domnul consilier Sandu  Sergiu a obținut 17 
voturi „pentru” și domnul consilier Haidău Răzvan   a obținut 17 voturi „pentru”. Deci sunt desemnați 
în Comisia de evaluare a ofertelor, la licitație. Vă mulțumesc. 
 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea taxelor privind folosirea locurilor publice şi prelungirea termenului de închiriere 
a terenurilor şi spaţiilor situate în Bazarul şi Piaţa Agroalimentară Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt cele pe care le știți, care se 
majorează cu rata inflației. Creșterea va fi între 5% și 15%, de la caz la caz. S-a mărit plata la 



utilități, din păcate. Cu toate acestea,  la Piața avem excedent. Nu foarte mare, dar este.  Avem 
excedent, pentru că au mai ieșit la pensie niște angajați. Nu sunt creșteri semnificative. 
 Dna consilier local, prof. Amarie Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
    Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
      Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
     Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind stabilirea 
impozitelor şi taxelor locale aplicabile în anul fiscal 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Trebuia să facem ședința asta în 
noiembrie, dar hotărârea de guvern care reglementează Codul Fiscal a apărut în Monitorul Oficial 
azi dimineață. Dacă nu apărea dimineață, eram în imposibilitatea supunerii la vot a acestui proiect 
de hotărâre. Impozitul și taxele locale cresc între 0 și 15%, după rata inflației. Nu sunt creșteri 
semnificative. La închirieri este cea mai mare creștere. De exemplu, garajele de sub teren, de sub 
tribună, de la 212 lei la 580 lei, pentru că trebuie să plătească și o taxă pe teren. 
  Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
     Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
    Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
            Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La solicitarea Spitalului Municipal 
Fălticeni se  transformă niște posturi, în urma unor concursuri de promovare. 
   Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  
    Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
     Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
15 voturi „pentru”.   Dna cons. local, dr. Cojocaru Eugenia – Liliana, dna cons. local Edu Anca și dna 
cons. local Chirilă Violeta nu și - au exercitat dreptul de vot. 
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
prelungirea termenului de închiriere a terenurilor proprietate publică a municipiului Fălticeni 
pe care sunt amplasate construcţii metalice provizorii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Mai avem doar două din cinci.  
    D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: De ce trebuie să aprobăm?  Arată 
urât construcțiile metalice.  
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt proprietar pe chioșc. Și au dreptul 
să închirieze. Am avut discuții să renunțe. Cel puțin, unul e închis. Nici nu funcționează.  
              D-na consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
    D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
      Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
              Dna consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.      
               Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Fălticeni în Comisia de 
evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   E vorba de evaluarea anuală a 
performanțelor profesionale ale doamnei  secretar general Mihaela Busuioc. Trebuie desemnați 
reprezentanții acestei comisii de evaluare.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Propun să facă parte din comisie dna 
consilier local Corbu Luminița și  domnul consilier local Murariu Bogdan. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mulțumesc și eu pentru 
colaborarea pe care am avut-o  și sper să o ținem tot așa.  Cât timp nu am avut hotărâri propuse 
spre revocare la Prefectură, eu zic că sunteți în siguranță. Sperăm să trecem cu bine peste toate 
împreună și dacă sunt ceva probleme să ne consultăm. Și eu, la rândul meu, apelez la cei mai 
inspirați când nu știu ceva, nu mi-e rușine să recunosc. Mulțumesc foarte mult. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Asta pot să confirm și eu, suntem una 
din primele 10 localități care nu au revocări la Prefectură. Din 114 localități, 90-95 au avut cel puțin o 
problemă. 
   D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
    D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
     D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind vânzarea 
cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de închiriere- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Mai sunt două solicitări de a cumpăra 
locuința ANL, de către chiriași. Două apartamente pe strada Victoriei, bl 88. Legea le permite acest 
lucru și plata în rate. Avantajul nostru este că, cu cât vindem mai multe, cu atât avem punctaj 
superior pentru obținerea altor investiții. 
   D-na consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  



    D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
            Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea suprafeţei de 118 m.p. teren, înscris în 
C.F. 41027 – UAT Fălticeni, proprietatea privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiului 
Fălticeni, str. Ana Ipătescu, nr. 22 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este o suprafață aflată între proprietăți 
private. Nu reprezintă nici un interes investițional pentru noi și rezolvăm și o problemă în zona 
respectivă. Încasăm  și niște bani. La licitație sunt cei trei vecini, astfel încât să aibă și cale de 
acces.  
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
             D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil. 
  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  Aviz 
favorabil.  
            D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
            D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Cursul monedei influențează plata? 
            D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  La momentul când se efectuează 
plata. În funcție de cursul BNR. 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Propun ca din comisie să facă parte  ca 
titular domnul consilier local Haidău Răzvan și ca supleant domnul consilier  local Darabă Iulian. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  Alte propuneri? Nemaifiind, vă 
rog să continuați. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.          
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
prelungirea termenului de folosinţă gratuită a spaţiului situat pe str. Republicii nr. 1, 
proprietatea publică a Municipiului Fălticeni, către Asociaţia Nevăzătorilor din România - 
Filiala Judeţeană Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În fiecare an,  aprobăm  cu titlu gratuit,  
folosirea acelui spațiu. Și legea le permite acest lucru. 
            D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  
 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.         
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   De fapt, sunt două suprafețe de teren. 
Unul dintre ele este la capătul străzii Broșteni, o investiție pentru care avem finanțare. Iar celălalt e 
un proiect cu Ministerul Mediului, un proiect de vreo 6 milioane lei, pe strada Șomuzului. Vorbeam în 
ședința trecută de Centrul de aport voluntar. Acele deșeuri pe care nu le primește la Moara sunt 



aduse în centrul acesta, pe care il vom gestiona noi, ca Primărie. Este proiect european 
nerambursabil 100%. Separăm suprafața de teren acum, astfel încât să putem da drumul la proiect. 
Moloz, mobilier, ceramice, crengi, electronice, frunze, resturi vegetale, cauciucuri, sticlă. Vom avea 
contracte cu firme care vor măcina moloz, vor prelua deșeurile. 
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor revizuit, conform rezultatelor analizei cost – 
beneficiu revizuită în baza HG 379/2020, pentru Proiectul regional „Dezvoltarea infrastructurii 
de apă și apă uzată din județul Suceava, în perioada 2014 – 2020” și mandatarea 
reprezentantului UAT Municipiul Fălticeni să susțină și să voteze în Adunarea Generală a 
Asociației Județene pentru Apă și Canalizare Suceava (AJAC Suceava) aprobarea Planului 
anual de evoluție a tarifelor revizuit, precum și aprobarea modificării Contractului de 
delegare a gestiunii prin încheierea Actului aditional nr. 6 la Contract - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Trebuie actualizate aceste planuri. La apă 
creșterea nu este semnificativă, cam 4%. La canal este mai mare, cam 23%. Pe raza Municipiului 
Fălticeni suma investițiilor este undeva la 25 mil euro. Cel mai semnificativ este că s-a reabilitat 
conducta de la Baia 1, 2 și 3, până la rezervorul de la Tâmpești. Acolo era o problemă foarte mare, 
acea conductă nu a fost reabilitată niciodată și erau pierderi mari pe traseu. Undeva la 400 mii euro 
este cofinanțarea noastră, dar pe lângă 25 mil euro de care beneficiem, e în regulă. Este un proiect 
mare, care trebuie să meargă înainte, pentru toți, indiferent de culoarea politică. 
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
     D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.    
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  Revenind la proiectul 12,  din 
totalul de 16 voturi exprimate, domnul consilier  Haidău Răzvan a obținut 16 voturi „pentru”, iar 
domnul consilier local Darabă Iulian 16 voturi „pentru”. Sunt desemnați în comisie. Mulțumesc. 
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea RAPORTULUI pentru ajustarea prețurilor din cadrul Devizului General al 
proiectului „Dezvoltarea infrastructurii de apă și apă uzată din județul Suceava, în perioada 
2014 – 2020”, în conformitate cu HG 379/2020, precum și a indicatorilor tehnico – economici 
revizuiți - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Tocmai ce vă spuneam adineauri. 
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
    D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.    
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea valorii actualizate a investițiilor conform HG 379/2020 aferente UAT Municipiul 
Fălticeni și a participării Consiliului Local al municipiului Fălticeni la cofinanțarea Proiectului 
regional „ Dezvoltarea infrastructurii de apă și apă uzată din județul Suceava, în perioada 
2014 – 2020” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Același proiect. 
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
     D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
     D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.    
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a două imobile-construcții și darea acestora în administrarea Direcției de utilități 
publice, instituție publică de interes local cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului 
Local al municipiului Falticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vorbim de noua clădire de la Direcția 
Utilități Publice, care o includem in domeniul privat al  Municipiului Fălticeni, în urma finalizării  
construcției.  
 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.   
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară și actualizarea datelor 
tehnice cadastrale conform H.C.L. nr. 117/18.12.2008 și H.C.L. nr. 56/24.06.2010 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O parte din ele sunt donate, cum e și pe 
Costică Arteni, unde am făcut o investiție pe primul segment. Acum urmează și al doilea.  Am primit 



donații pe strada Broșteni și pe strada unde a fost oborul vechi. Sunt două străzi  care există fizic, 
dar nu sunt intabulate la noi.  Le includem in domeniul  privat, să fim în regulă, să le avem și în 
inventar.  
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.   
  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea  decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar pentru luna 
NOIEMBRIE 2022. 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Conform documentelor de la unitățile de 
învațământ este  naveta pe luna noiembrie, în limita prevederilor bugetului disponibil. 
 D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
16 voturi „pentru”.  Dl cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu și d-na cons. local, prof. Corbu 
Luminița Claudia nu și-au exercitat dreptul de vot. 
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind alegerea 
președintelui de ședință pentru perioada ianuarie – martie 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Propun ca președinte de ședință pentru 
perioada ianuarie – martie 2023 pe doamna consilier local Edu Anca. Alte propuneri? Doamna Edu 
Anca va fi președinte de ședință pe perioada ianuarie - martie 2023. 
    D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
              D-na consilier local,  prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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